

Febrero 2017ko Otsaila

“ALTXA ZAITEZ, EMAKUME”

Martxoaren 8a: Emakumearen Nazioarteko Eguna



Kontuan izanda martxoaren 8an Emakumearen Nazioarteko Eguna dela, eta egun horretan gogoratzen dela emakumeek eta gizonek gizartearen berdintasunean parte hartu ahal izateko eta emakumearen duintasuna bere osotasunean garatzeko borroka

[Gehiago irakurri](#)

“LEVÁNTATE MUJER”

8 de marzo: Día internacional de la mujer

Teniendo presente el día 8 de Marzo, Día Internacional de la Mujer en que se conmemora la lucha de la mujer por su participación, en pie de igualdad con el hombre en la sociedad y en el desarrollo íntegro de su dignidad como persona

[Leer más](#)

ºPAZIENTE BIZIA

Otsailaren erdialdean, Osakidetzak antolatutako programa bat jarri zen martxan: Paziente Bizia. Irungo eta Hondarribiko CARITAS GIPUZKOAK ijitoen komunitatearekin Gizarte Ekintzako Programa garatzeko erabiltzen duen lokalean egiten da, Osasun Eskola zerbitzuaren barneko ekimen gisa.

[Gehiago irakurri](#)

PACIENTE ACTIVO

A mediados del mes de febrero dio comienzo en el local del Programa de Acción Social con la comunidad Gitana de CARITAS GIPUZKOA de Irún-Hondarribia, un programa organizado por Osakidetza llamado Paciente Activo

[Leer más](#)

Osakidetza

Berri-berriak



FERNANDO VERA: “Hotzaren etxea’ film laburra errealitate bat kontuan hartzeko modu bat da”.

Gizarte-arazoez kezkatzen den pertsona aktiboa. Joan den urtarilean, ‘Hotzaren etxea’ film laburraren proiekzioa bultzatu zuen, etxerik gabeko pertsonei buruz hitz egiteko Amara auzoan.

[Gehiago irakurri](#)

FERNANDO VERA: “El cortometraje ‘Casa del frío’ es una forma de hacer presente una realidad”.

Persona inquieta y activa. El pasado mes de enero impulsó la proyección del cortometraje ‘Casa del Frío’ para hablar en el barrio de Amara de las personas sin hogar.

[Leer más](#)



FERNANDO VERA: “Hotzaren etxea’ film laburra errealitate bat kontuan hartzeko modu bat da”.

Gizarte-arazoez kezkatzen den pertsona aktiboa. Joan den urtarilean, ‘Hotzaren etxea’ film laburraren proiekzioa bultzatu zuen, etxerik gabeko pertsonei buruz hitz egiteko Amara auzoan.

[Gehiago irakurri](#)

FERNANDO VERA: “El cortometraje ‘Casa del frío’ es una forma de hacer presente una realidad”.

Persona inquieta y activa. El pasado mes de enero impulsó la proyección del cortometraje ‘Casa del Frío’ para hablar en el barrio de Amara de las personas sin hogar.

[Leer más](#)



BERRI BERRIAK jaso nahiko bazenu, hemen eska dezakezu:

Si desea recibir BERRI BERRIAK puede solicitarla aquí:

<http://caritasgi.us8.list-manage.com/subscribe/post?u=4a452d0999d92a66c445b6246&id=9ef45cfea1>